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                                                       Valentine's Day
According to the Golden Legend , and in those dark times overbearing and cruel Roman emperor 
Claudius II came to the conclusion that a single man , not burdened with his wife and family would 
be better to fight in the battle for the glory of Caesar, and forbade men to marry , and women and 
girls - marry beloveds . A St. Valentine was a common field doctor and a priest who sympathized 
with the unhappy lovers and secret from everyone, under cover of night sanctified marriage loving 
men and women. Soon Valentine's activities became known to the authorities , and he was put into 
prison and sentenced to death. In conclusion, St. Valentine became acquainted with the beautiful 
daughter of the warden - Julia. Amorous priest before his death wrote his girlfriend a declaration of 
love - Valentine , where he spoke about his love , and signed it " Your Valentine." Read it was after 
he was executed , and she penalty occurred on February 14 of the year 286 .

Согласно Золотой легенде, в те далекие и тёмные времена властный и жестокий римский император 
Клавдий II пришёл к мысли, что одинокий мужчина, не обременённый женой и семьёй лучше будет 
сражаться на поле битвы во славу кесаря, и запретил мужчинам жениться, а женщинам и 
девушкам — выходить замуж за любимых мужчин. А святой Валентин был обычным полевым 
врачом и священником, который сочувствовал несчастным влюблённым и тайком от всех, под 
покровом ночи освящал брак любящих мужчин и женщин. Вскоре деятельность святого Валентина 
стала известна властям, и его посадили в темницу, приговорив к смертной казни. В заключении 
святой Валентин познакомился с прекрасной дочерью надзирателя — Юлией. Влюблённый 
священник перед смертью написал любимой девушке признание в любви — валентинку, где 
рассказал о своей любви, и подписал его «Твой Валентин». Прочитано оно было уже после того, как 
его казнили, а сама казнь произошла 14 февраля 286 года






